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PROTOKOLLSANTECKNING 
Kommunstyrelsen 

Ärende 32 – Inriktningsbeslut för Solfagraskolan 

Vänsterpartiet har förståelse för behovet av att göra något åt situationen 
på Solfagraskolan. Lokalerna är helt enkelt inte ändamålsenliga längre. 
Sedan skolan byggdes har elevantalet blivit större och skolan har fått fler 
inriktningar som behöver verksamhetsanpassade lokaler och de anställda 
en bättre arbetsmiljö.  

I förslaget till beslut framgår att skolans befintliga lokaler ska rivas och 
ersättas med en ny skolbyggnad, en idrottshall och en 11-mannaplan för 
fotboll. Under byggtiden kommer skolans elever att få gå i tillfälliga lokaler 
i form av paviljonger på Källbrinks IP. Vi oroas också något över hur och var 
fritidsverksamheten kommer att lokaliseras under tiden de tillfälliga 
lokalerna används.  

I detta sammanhang vill vi också poängtera att kommunen har rådighet 
över bygget av en ny skola. I svaret på en interpellation från Vänsterpartiet 
gällande säkerhet på byggarbetsplatser i Huddinge anges att en tjänst finns 
upphandlad för att göra arbetsplatsinspektioner vid byggen. Tjänsten har 
hittills inte använts. Vi menar att nybyggnation av nya Solfagraskolan är ett 
utmärkt tillfälle att börja använda denna tjänst. 

Vi utgår också ifrån att både barnkonsekvensanalys och säkra skolvägar är 
viktiga faktum vid både evakuering och vid planeringen av den skolskjuts 
som kommer att krävas för barnen. 
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